



Société Nationale d'Investissement du Cameroun
Cameroon National Investment Corporation

AFK.ABO

18/12

Yaoundé, le

Yaounde, on the 21 DEC 2023

DECISION N° 179/SNI/DAG/DOI/DAG.A/DOI.A/ALM/OIM
PORTANT PUBLICATION DES RESULTATS DE LA DEMANDE DE COTATION
N°049/DC/SNI/CIPM/23 POUR L'EXECUTION DES TRAVAUX DE FOURNITURE ET POSE DU
SYSTEME DE CLIMATISATION DE TYPE VRV X DANS LES BUREAUX DU PCA, DES STUDIOS ET
DE LA SALLE DE CONSEIL AU 17IEME ETAGE DE L'IMMEUBLE SIEGE DE LA SNI

LE DIRECTEUR GENERAL DE LA SNI

- VU le Décret n°85/1177 du 28 août 1985 réorganisant la Société Nationale d'Investissement ;
VU le Décret n°2003/251 du 17 septembre 2003 portant Nomination du Directeur Général de la Société Nationale d'Investissement ;
VU le Décret n° 2018/355 du 12 juin 2018 fixant les règles communes aux marchés des entreprises publiques ;
VU le Guide des Procédures de Marchés adopté par Résolution N°772/CA/SNI/18 du 12 Octobre 2018 du Conseil d'Administration de la SNI ;
VU la Demande de Cotation N°049/DC/SNI/CIPM/23 pour l'exécution des travaux de fourniture et pose du système de climatisation de type VRV X dans les bureaux du PCA, des studios et de la salle de conseil au 17ième étage de l'immeuble siège de la SNI;

DECIDE

Article 1^{er} : L'entreprises dont le nom suit est déclarée adjudicataire de la lettre-commande relative à la Demande de Cotation N°049/DC/SNI/CIPM/23 pour l'exécution des travaux de fourniture et pose du système de climatisation de type VRV X dans les bureaux du PCA, des studios et de la salle de conseil au 17ième étage de l'immeuble siège de la SNI. Il s'agit de :

Désignation	Adjudicataire	Montant TTC en FCFA	Délai d'exécution
Exécution des travaux de fourniture et pose du système de climatisation de type VRV X dans les bureaux du PCA, des studios et de la salle de conseil au 17ième étage de l'immeuble siège de la SNI	SERM Sarl B.P. 12 564 Douala	25 000 000 FCFA	150 jours calendaires

Article 2: La présente décision sera enregistrée et publiée partout où besoin sera.

Ampliations

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Entreprise adjudicataire
- Chrono
- Archives

Société Anonyme à capital public
Située rue Many Ewondo
B.P. 423 Yaoundé – Cameroun
Capital Social : 26 134 830 000 F CFA
Tél.: (237) 222 22 44 22 – Fax : (237) 222 23 13 32
Courriel : sni@sni.cm - Site Web : www.sni.cm

State Owned Public Limited Company
Located rue Many Ewondo
P.O. Box 423 Yaounde – Cameroon
Share Capital : 26 134 830 000 CFA F
Tél.: (237) 222 22 44 22 – Fax : (237) 222 23 13 32
Email : sni@sni.cm - Website : www.sni.cm



Le Directeur Général
Mme YAOU Aïssatou



Société Nationale d'Investissement du Cameroun
Cameroon National Investment Corporation

AFK.ABO

18/12

Yaoundé, le

Yaounde, on the

2-1 DEC 2003

DECISION N° 179 /SNI/DAG/DOI/DAG.A/DOI.A/ALM/OIM

PUBLISHING THE RESULTS OF THE CONSULTATION N°049/DC/SNI/CIPM/23 FOR THE EXECUTION OF SUPPLY WORKS AND INSTALLATION OF THE VRV X IN THE CHAIRMAN OF THE BOARD OF DIRECTORS OFFICES, STUDIOS AND BOARDROOM ON THE 17TH FLOOR OF THE SNI HEADQUARTERS BUILDING.

THE GENERAL MANAGER OF SNI

MINDFUL OF The Decree No. 85/1177 of August 28th 1985 reorganizing the Cameroon National Investment Corporation;
MINDFUL OF The Decree No. 2003/251 of September 17th 2003 appointing the General Manager of the Cameroon National Investment Corporation;
MINDFUL OF The Decree No. 2018/355 of June 12th 2018 laying down common rules for public Procurements in public companies
MINDFUL OF The Procurement Guide adopted by Resolution N°772/CA/SNI/18 of October 12th 2018 of the Board of Directors of SNI
MINDFUL OF The consultation N°049/DC/SNI/CIPM/22 for the execution of supply works and installation of the VRV X in the Chairman of the Board of Directors offices, studios and boardroom on the 17th floor of the SNI headquarters building;

DECIDE

Article 1: The following company is declared the successful tenderer of the consultation N°049/DC/SNI/CIPM/23 for the execution of supply works and installation of the VRV X in the Chairman of the Board of Directors offices, studios and boardroom on the 17th floor of the SNI headquarters building.

Designation	Successful Tenderer	Amount All Taxes Included (ATI)	Completion time
Execution of supply works and installation of the VRV X in the Chairman of the Board of Directors offices, studios and boardroom on the 17th floor of the SNI headquarters building	SERM Sarl P O Box : 12 564 Douala	25 000 000 CFA F	150 calendar days

Article 2: This decision will be recorded and published wherever needed.

Enlargements

- ARMP
- P/CIPM-SNI
- Successful Tenderer
- Chrono
- Archives



Le Directeur Général

Mme YAOU Aïssatou

Société Anonyme à capital public
Située rue Many Ewondo
B.P. 423 Yaoundé – Cameroun
Capital Social : 26 134 830 000 F CFA
Tél.: (237) 222 22 44 22 – Fax : (237) 222 23 13 32
Courriel : sni@sni.cm - Site Web : www.sni.cm

State Owned Public Limited Company
Located rue Many Ewondo
P.O. Box 423 Yaounde – Cameroon
Share Capital : 26 134 830 000 CFA F
Tél.: (237) 222 22 44 22 – Fax : (237) 222 23 13 32
Email : sni@sni.cm - Website : www.sni.cm

